

Terms and Conditions for Golf ID Mastercard Points Reward Program (the "Reward"):

1. The reward promotion period is from 01 July 2024 to 30 June 2025, both dates inclusive ("Promotion period").
2. The Reward is only applicable to Golf ID Mastercard ("Credit Card")
3. Eligible Credit Card Cardholders will only be entitled to receive the Points for the transactions made with their Credit Card ("Eligible Transactions"). The basic reward is 1 Point for every HKD1 of Eligible Transactions ("Basic Reward"). The Points are rewarded to the Cardholder accounts according to the total eligible spending amount on the monthly statement.
4. Transactions which are un-posted, cancelled or subsequently refunded to the Cardholder's Credit Card account ("invalid Transactions") will not be counted as Eligible Transactions. Any Points awarded in respect of Invalid Transactions may be deducted.
5. The Points are non-transferrable and cannot be exchanged for cash.
6. In case of any disputes arising out of the Reward, the decision of Golf Lifestyle Group Company Limited shall be final and conclusive.
7. Golf Lifestyle Group Company Limited reserves the right to amend these terms and conditions and to terminate the Reward Program at any time.
8. Other Credit Card terms and conditions will continue to apply.

高球証萬事達卡積分獎賞計劃之條款及細則(「獎賞」)

1. 本推廣優惠適用於 2024 年 7 月 1 日至 2025 年 6 月 30 日，包括首尾兩日(「推廣期」)。
2. 此獎賞只適用於高球証萬事達卡(「信用卡」)。
3. 所有合資格信用卡持卡人(「持卡人」)只可憑其信用卡簽賬以獲得「積分」(「合資格簽賬」)。基本獎賞為每港幣 1 元簽賬可享 1「積分」(「基本獎賞」)。積分將按每月月結單的合資格簽賬總額計算。
4. 所有未誌賬／取消／退款至持卡人信用卡戶口的交易(「無效交易」)，均不會視作合資格簽賬。持卡人積分可能會被扣減、被收取費用或需償還予本公司有關無效交易獲享之獎賞。
5. 積分不能轉讓及不能兌換現金。
6. 就此推廣如有任何爭議，高球品味集團有限公司保留最終決定權。
7. 高球品味集團有限公司有權隨時更改條款及細則或終止獎賞推廣優惠。
8. 其他信用卡條款及細則適用。